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  - Ne, to me ni najmanje ne brine. Mi smo kao narod dobri i tolerantni.   Ne kažem, ima verskih
razlika i nesuglasica, ali baš da će se dešavati nekakvi teroristički napadi i masovna ubistva iz
bilo kog verskog ili nekog drugog razloga, u to ne verujem ni najmanje.
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